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Distriktsstyrelseprotokoll 2021 nr 1  

Datum: Falkenberg 2021-01-20 

Löpnummer: 1 

Plats: Online via teams 

 

 

Deltagare 

NÄRVARANDE 

Ordförande Terese Pålsson 

Ledamöter Christer Nilsson, Monica Nilsson, Mattias Nilsson (t.o.m p. 10), Cajsa 
Fransson, Lisa Nidsjö, Julia Hemmendy (från p. 7c) 

FRÅNVARANDE 

Ledamot Markus Svensson, Johanna Hååg, Tore Stengren, 

ADJUNGERANDE 

  

 

Dagordning 

 

1. MÖTET ÖPPNAS 

Terese hälsade alla välkomna och öppnade mötet 
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2. VAL AV SEKRETERARE 

Till sekreterare för mötet valdes Monica Nilsson. 

3. VAL AV JUSTERARE 

Till justerare att, jämte ordföranden, justera protokollet valdes Lisa Nidsjö 

4. GODKÄNNANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 

Föredragningslistan godkändes, den visades digitalt, då utskicket inte fungerat. 

5. INKOMMEN POST OCH E-POST 

• Scoutmuseets vänner har skickat en årsbok 

• Hallands kulturstrategi och kulturplan har kommit från Region Halland 

• Rapport från Hjörnered – tas upp under punkten Hjörnered 

6. REGIONAL SAMVERKAN GENOM S.K. VÄSTRA KLUMPEN 

A: Nästa möte kommer vara 10 februari kl 19-21 - ingen anmäler sig att delta. Mötet hålls digitalt. 

Övriga Mötesdagar 2021: 

• 5 maj 19–21 

• 25 augusti 19–21  

• 24 november 19–21  

7. KOMMUNIKATION OCH INFORMATION 

A: Hemsidan 

Hemsidan uppdateras kontinuerligt. Något ni vill ändra/lägga till ta kontakt med Monica 

Lisa och Julia skickar profilkort till Monica och hon lägger upp detta på hemsidan.  

B: Facebook 

Facebook uppdateras kontinuerligt av Markus mestadels 

C: Utbildningar 

• Trygga möten; 27 januari 2021 - 5 anmälningar har kommit in hittills, sista anmälan på 

söndag den 24 januari 

• Leda väst ligger ute för anmälan på deras sida 

• Trygga möten fördjupning; 20 mars 2021 vet vi inte mycket om än – den finns inte digitalt 

ännu. 
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• Cajsa rapporterar om att det hållits en workshop i digitala möten i söndags den 17 januari, 

med 6 deltagare som var uppskattat. 

8. EKONOMI: 

A. Redovisning från HärligaHjörnered 

Ekonomisk rapport visades upp. 3074 kr kommer distriktet tillgodo vilket är mindre än det 

brukar bli. Vi får intäkter för uthyrningar med står samtidigt för hälften av kostnaderna 

Mycket pengar verkar ha gått till renovering och investeringar av olika slag villket det säkert 

finns behov av.– men vi får inte veta i förväg vad det finns för behov och vad som planeras i 

investeringar vilket vi skulle vilja veta. 

Det skulle vara bra att få det varje år, behöver inte vara så krångligt. 

Terese tar kontakt med dem om detta. 

B. Inköp av nytt distriktstält 
Finns ett uppfällbart tält som är mer än uttjänt. Terese och Markus har köpt till Falkenberg 
och har då samtidigt tagit in offert på ett till distriktet med tryck på 3x3 m. 6 250 kr, 5 900 
per styck om man köper två. Väggar 875 kr om vi vill ha det till. Distriktstältet kan alla kårer 
låna vid behov. Vi beslutar att köpa två tält med fyra väggar. Terese fixar. 

C. Digitala verktyg  
Frågan har kommit om inte distriktet kan köpa in ett digitalt verktyg för poängpromenad. 
Terese har tittat på ett som heter Tipsrundan 
Cajsa har tittat på ett som heter Active quiz 
Christer har använt en som heter GPS quiz 
Alla kostar och fungerar på lite olika sätt. Vi bestämmer att prova Active quiz och att 
distriktet bjuder på en runda – vi köper in 500 rundor. Cajsa roddar i instruktioner. 
 
Apropå digitala verktyg så höll Christer en liten genomgång i Teams. 
Alla dokument finns i vårt dokumentbibliotek. Christer jobbar på att mailen ska fungera. 
Bra att använda teams. Frågor? Maila Christer – kassor@scoutihalland.se 
 

D. Övrigt  
Christer håller på med bokslutet 

9. HJÖRNERED 

 Inget mer att rapportera.  

10. KOMMANDE AKTIVITETER 

 

A: Ekonomistämma 

 Digitalt eller live? 

 Som det ser ut nu får det nog bli digitalt ändå i någon form. 

 Cajsa och Christer tittar på digitala alternativ till nästa möte den 17 februari. 
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B: Hallandsyxan digitalt i år 

Vi räknar inte med att kunna hålla en vanlig Hallandsyxa i år heller.  

Det beslutades att hålla en Digi-yxa istället som blir något helt annat. 

Ett Digi-yxamärke för detta ska tas fram. Däremot anser vi inte att yxorna ska delas ut som priser 

utan de får vänta till nästa riktiga Hallandsyxa. 

C: Regionläger 2024 

Terese och Markus var med på möte om detta. Tid för regionslägret är inte bestämt än. De har fått 

en tidsplan i Gantt-schemaform som skulle kollas av med styrelsen (där man ser nät i tiden varje 

moment ska vara färdigställt). Ekonomin föreslås att som förra gången baseras på antal scouter. 

Christer tycker att det ska finnas styrgrupp, och det måste komma igång i tid. Annars kan vi inte 

skriva upp oss på att betala en avgift. Det måste vara en aktiv styrgrupp som har beslutanderätt för 

att det ska fungera. Det måste helt enkelt fungera bättre än förra gången. Det behöver finnas en 

förstudiegrupp som börjar redan nu. 

Enligt Terese ska styrgruppen vara tillsatt i maj i år så det är ju en bra början. 

D: Krakowresa 2022 

Cajsas ledarutvecklingsgrupp tar detta under sina vingar med hjälp av Linda och Björn Wiklander.  

Cajsa har fått med Maj-Inger (Majsan) Sunesson som är kunnig på att ordna resor.  

11. FÖREGÅENDE MÖTES PROTOKOLL 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna.  

12. ÖVRIGA FRÅGOR  

Inga övriga frågor 

13. KOMMANDE MÖTEN 

Nästa möte: 17 februari (digitalt), 20 mars (Ekonomistämma), 22 april, 26 maj, 18 augusti, 8 

september, 9 oktober (Distriktsstämma), 17 november,  

Stämmohandlingar inför ekonomistämma ska vara klara till 17 februari.  
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Justering 

Vid protokollet  Mötesordförande 

   

Monica Nilsson 
 

Terese Pålsson 

 

 

 

 

Justerare   

   

Lisa Nidsjö 
 

 

 

 

 




